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PROTOKÓŁ Nr 38/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 26 października 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir 

6. Wągrowski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

 

1. Szczerbaty Iwona 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości – 

95.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportu – 96.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

– 97.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra 

na 2021 rok z autopoprawką – 98.1.2021 

8. Zapoznanie się z Uchwałą Nr VI/73/2021 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z 

dnia 1 października 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta 

Kamienna Góra informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za I 

półrocze 2021 roku – BRM.0012.6.30.2021 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału PPS na wniosek KR – 

BRM.0003.74.2021 

10. Omówienie Informacji z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za I półrocze 

2021 roku – BRM.0012.6.26.2021 

11. Zapoznanie się ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego miasta Kamienna Góra – PROJEKT – BRM.0012.6.27.2021 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.80.2021 

13. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych w listopadzie 2021 r. 

 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. – 95.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan wytłumaczyła, że projektowana uchwała wynika z art. 5 

ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 199 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z 2019 

r. poz. 1170 z późn. zm.), które wskazują, że rada gminy w drodze uchwały, określa 

wysokość stawek podatku od nieruchomości. Stawki te nie mogą jedynie przekroczyć 

wskazanych w ustawie dla poszczególnych przedmiotów opodatkowania progów. 

Górne granice stawek podatkowych zgodnie z art. 20 ust. 2 ww. ustawy o podatkach 

i opłatach lokalnych wyznacza Minister Finansów. Ponadto dodała, że zgodnie  

z obwieszczeniem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 22 lipca 

2021 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 

2022 zostały ogłoszone nowe maksymalne stawki podatków i opłat lokalnych, które są 

wyższe w porównaniu z 2021 r. o 3,6 %, czyli wskaźnik cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w I półroczu 2021 r. w stosunku do I półrocza 2020 r. Z uwagi na fakt, 

że w 2021 r. wysokość stawek podatku od nieruchomości pozostawiono bez zmian do 

2020 r., proponuje się ustalić stawki w wysokościach zaproponowanych w projekcie 

uchwały. dodała, że stawki zostały podniesione o tyle, o ile był zaprezentowany 

minimalny wzrost. Przy działalnościach gospodarczych jest wyższa stawka, ale tak 

naprawdę za to zapłacą duże firmy.  

 

Radny B. Wągrowski wyraził obawę o małe sklepy, których na terenie miasta jest dużo.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że jest możliwość umorzenia części spłaty 

podatku. Do każdego przedsiębiorcy podchodzi się indywidualnie. Podała kwoty, jakie 

wpłyną do budżetu miasta. Największy wpływ jest od działalności gospodarczej. W 

poprzednich latach stawki były podnoszone minimalnie. Wolimy teraz podnieść więcej, 

aby nie podnosić w przyszłym roku wyborczym.  
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Radny B. Wągrowski powiedział, że nie chodzi o to aby w ogóle nie podnosić stawek, 

ale radno boją się, żeby nie odczuli tego wzrostu drobni przedsiębiorcy.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że w Kamiennej Górze są albo duże sklepy 

albo małe.  

 

Radny B. Wągrowski wyraził zdanie, że staje po drugiej stronie, po stronie 

przedsiębiorców. Rozumie, że w budżecie również muszą być pieniądze. Zapytał, czy 

jest możliwość, żeby te stawki obniżyć a podnieść inne? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że to nie jest dobry pomysł. Lepiej jest 

podnieść te podatki, niż podnosić mieszkańcom miasta.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zauważyła, że stawka podatkowa jest nierówno 

rozłożona, pomiędzy prowadzącymi działalność gospodarczą, a innymi podmiotami. 

Zdaniem Przewodniczącej taka decyzja jest populistyczna, ponieważ więcej jest ludzi 

niż prowadzących działalność gospodarczą. Zapytała, czy nie można inaczej 

potraktować małych i dużych przedsiębiorców? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że nie można dzielić stawki podatkowej w 

stosunku do powierzchni. Stawki musi być określona od wielkości gruntów. Dodała, że 

jest możliwość złożenia na sesji poprawki do projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak powiedziała, że podatki od 

wielkopowierzchniowych sklepów mogą zostać.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że nie chcą robić prezentów dużym firmom. 

Dodała, że mali przedsiębiorcy, aż tego nie odczują.  

 

Radny Ł. Sławiński zapytała, jaka jest maksymalna stawka? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że maksymalna stawka to 90 gr. Ponadto 

radni na sesji mogą wprowadzić zmiany w projekcie uchwały.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

Ad. 5. – 96.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 
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Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż projektowana uchwała wynika z art. 10 

ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z 2019 r. 

poz. 1170 z późn. zm.), który wskazuje, że rada gminy w drodze uchwały, określa 

wysokość stawek podatku od środków transportowych. Stawki te nie mogą jedynie 

przekroczyć wskazanych w ustawie dla poszczególnych przedmiotów opodatkowania 

progów. Górne granice stawek podatkowych zgodnie z art. 20 ust. 2 ww. ustawy  

o podatkach i opłatach lokalnych wyznacza Minister Finansów. Ponadto dodała, że 

zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 

22 lipca 2021 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych na rok 2022 zostały ogłoszone nowe maksymalne stawki podatków i opłat 

lokalnych, które są wyższe w porównaniu z 2021 r. o 3,6 %, czyli wskaźnik cen towarów 

i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2021 r. w stosunku do I półrocza 2020 r. z uwagi 

na fakt, że uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 

obowiązuje do 2016 roku, zaistniała konieczność podjęcia podobnej uchwały w tym 

temacie na rok 2022. Ustalenia stawek w przedstawionym projekcie dokonano po 

analizie sytuacji gospodarczej na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 6. – 97.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 7. – 98.1.2021 
 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 8. - BRM.0012.6.30.2021 
 

Komisja zadecydowała, że z ww. uchwałą zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji tj. dnia 2 listopada 2021 r. o godz. 14.30. 
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Ad. 9. – BRM.0003.74.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. 10.  – BRM.0012.6.26.2021 

 

Informację z wykonania budżetu przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. 11.  – BRM.0012.6.27.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. studium 21 października 2021 r. podczas wspólnego 

posiedzenia Stałych Komisji Rady Miasta /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. 12. - BRM.0003.80.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. 13. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych w listopadzie 2021 r. 

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. 14. Sprawy różne 

 

• BRM.0002.XLVI.2021 – wniosek Z-cy Burmistrza Miasta o wprowadzenie punktów 

do porządku obrad XLVI Sesji RM  

 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 10 do protokołu/. 
 

• BRM.0006.99.2021 – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.15. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka, Violetta Majak 

  

Przewodnicząca KBSiR 

 

     /-/ Violetta Majak 


